

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVEST BANK Date: 03-07-2022 12:05:44 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاستثماري التاريخ: 03-07-2022 12:05:44 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>INVEST BANK announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة البنك الاستثماري عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 30-06-2022</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2022-06-30</p>
<p>Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position</p>	<p>الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي</p>
<p>In Accordance with article 43/D of Securities Law of the year 2017 and article (8) of the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standard, Kindly be advised that INVESTBANK has completed the selling of 100% of the shares of Al Mawared for brokerage company to United financial investment company.</p>	<p>عملاً بأحكام المادة (43/د) من قانون الأوراق المالية رقم (18) لسنة 2017 والمادة (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، نود اعلامكم بان البنك الاستثماري قد اتم بيع كامل حصص البنك الاستثماري في شركة الموارد للوساطة المالية لصالح الشركة المتحده للاوراق المالية.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Faten Abudayeh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Faten Abudayeh</p>